



SYOKNYA TRAVEL SDN BHD

Alamat:
8A, Jalan Kebudayaan 1,
Taman Universiti,
81300 Skudai, Johor.

SyokNya Travel syoknyatravel
 syoknyatravel@gmail.com

+6018-2534981 (Cik Afrina)
+6018-2634981 (Cik Adibah)




PAKEJ : 4 HARI 3 MALAM (SARAWAK DISCOVERY)
KOD : BETT/4D3NSD/TA19
SAH : 01 APRIL 2019 – 31 MAC 2020
SEHINGGA



HARI	JADUAL PERJALANAN
Hari 1	<p>ARRIVAL / 3 JAM KUCHING CITY TOUR Kami menjemput anda sewaktu tiba di Lapangan Terbang Antarabangsa Kuching dan kemudian meneruskan perjalanan selama 3 jam <i>Kuching City</i>. Kami akan membawa anda melihat keindahan komuniti berbilang kaum, melihat tempat-tempat menarik dan bahagian yang paling penting di Kuching termasuk bangunan White Rajahs (Mahkamah Undang-undang Kolonial, Menara Jam, Memorial Charles Brooke, Menara Square) Chinatown yang sibuk, Cina Kuil. Seterusnya, kita akan pergi ke Muzium Kucing, melihat pemandangan Istana, Kampung Melayu dan Kuching Waterfront. Selepas itu, kami akan bawakan anda untuk <i>check-in</i> hotel.</p> <div style="display: flex; justify-content: space-around;">      </div> <p>Makanan: - Penginapan: City Hotel.</p>
Hari 2	<p>SEMENGGOH ORANG UTAN REHABILITATION CENTRE / 2D1N IBAN LONGHOUSE SAFARI Selepas sarapan, 0800 jam Bertemu di lobi hotel dan berlepas Pusat Pemulihan Orang Utan Semenggoh. Berjalan melalui jejak hutan dan mencari Orang Utan separa liar di habitat semulajadi mereka. Pengalaman yang luar biasa untuk bertemu lelaki liar Borneo! Kemudian mulakan lawatan ke Iban Longhouse. Guide akan membawa kita ke Rumah Panjang Iban yang mengambil masa kira-kira 4 jam dan orang asli menyediakan bot laju untuk pergi ke hulu yang mengambil masa kira-kira 1 jam. Perjalanan melalui pemandangan luar bandar, padang padi, perladangan getah, taman koko, kebun lada, hutan sekunder yang subur. Makan tengah hari di bandar kecil dan akhirnya sampai ke jeti sungai. Waktu petang tiba di Iban Longhouse. Lawatan ke kawasan rumah panjang dan kawasan sekitarnya dan nikmati diri anda dengan hiburan malam. Orang asli akan mengalu-alukan anda dengan tarian mengalu-alukan tradisional mereka 'ngajat' dalam upacara penuh pakaian. Bermalam di Rumah Panjang Iban (asas perkongsian).</p> <div style="display: flex; justify-content: space-around;">      </div> <p>Makanan: Sarapan pagi di hotel. Makan tengah hari di restoran tempatan. Makan malam di rumah panjang Penginapan: Rumah panjang Iban</p>
Hari 3	<p>LEMANAK IBAN LONGHOUSE / KUCHING Selepas sarapan pagi, menyaksikan permainan menembak ayam dan demonstrasi menyempit. Kemudian, meneruskan perjalanan melalui getah, hutan sekunder dan tanah perkuburan Iban kemudian menaiki bot dan terus ke jeti. Selepas itu, balik ke Kuching menerusi jalan yang sama. Makan tengah hari dalam perjalanan pulang. Check in di City Hotel. Kita akan bermalam di City Hotel.</p> <p>Makanan: Sarapan pagi di rumah panjang. Makan tengah hari di restoran tempatan Penginapan: Hotel City.</p>
Hari 4	<p>BERLEPAS Selepas sarapan pagi, anda diberi perlepasan waktu terluang kemudian kami akan bawa anda ke Lapangan Terbang Antarabangsa Kuching untuk berlepas.</p> <p>Makanan: Sarapan pagi di hotel. Penginapan: -</p>



SYOKNYA TRAVEL SDN BHD

Alamat:
8A, Jalan Kebudayaan 1,
Taman Universiti,
81300 Skudai, Johor.

 SyokNya Travel
  syoknyatravel
 syoknyatravel@gmail.com

 +6018-2534981 (Cik Afrina)
 +6018-2634981 (Cik Adibah)

TAMBANG PELANCONGAN (MIN 2 PAX)

CATEGORY	CITY HOTEL	ADULT TWIN	ADULT TRIPLE	CHILD WITH BED	CHILD NO BED	SINGLE SUPP.
BUDGET	TUNE (STD)	RM998	RM983	RM818	RM728	RM195
BUDGET	GRAND SUPREME (STD)					
3*	HARBOUR VIEW HOTEL (STD)	RM1095	RM1080	RM896	RM797	RM295
3*	LIME TREE HOTEL (DLX)					
4*	IMPERIAL HOTEL (SUP)					
4*	HOTEL GRAND CONTINENTAL (DLX)					
4*	GRAND MARGHERITA HOTEL (SUP)	RM1130	RM1115	RM924	RM821	RM330
4*	RIVERSIDE MAJESTIC (SUP)					
4*	THE WATERFRONT HOTEL (DLX)					
4*	MERDEKA PALACE (SUP)					
5*	HILTON HOTEL (STD)	RM1220	RM1205	RM996	RM884	RM420
5*	PULLMAN HOTEL (SUP)** SUBJECT TO CHANGE					

** Mulai 1 September 2017, RM10.00 nett per bilik malam Cukai Pelancongan akan dikenakan ke atas semua kadar bilik untuk tetamu Bukan Malaysia. Tetamu perlu membayar jumlah cukai ini pada akaun peribadi mereka semasa ketibaan di hotel sebelum mendaftar masuk untuk tempoh penginapan mereka.

TERMASUK PAKEJ LAWATAN	TAK TERMASUK PAKEJ LAWATAN
<ul style="list-style-type: none"> Perjalanan pergi balik ke lapangan terbang, penginapan dan lawatan perjalanan. Penginapan seperti di jadual perjalanan dengan sarapan pagi 3kali, makan tengah hari 2kali (hari 2 dan 3), makan malam 1kali (hari 2). Makanan seperti di jadual perjalanan. Lawatan dengan bayaran masuk sebagaimana dinyatakan di atas atau mana-mana yang berkenaan. Bertutur dalam Bahasa Malaysia/ Bahasa Inggeris. 	<ul style="list-style-type: none"> Makan tengah hari dan makan malam. Tiket penerbangan. Pelancongan Pilihan. Makanan tambahan dan minuman. Perbelanjaan peribadi. Tipping. Insurans Peribadi dan Perjalanan. Item yang tidak dinyatakan di atas.